



第十屆勵致研習數學盃
全港小學數學比賽 2026

比賽章程

比賽形式	筆試形式 (備有中英文卷供選擇)
比賽內容	70%基礎數學, 30%奧數
比賽日期	2026 年 12 月 13 日(星期日)
比賽地點	星光行 - 尖沙咀梳士巴利道3號8樓 824-825 室
比賽時間	上午 9 時至下午 1 時 比賽時間約為 45 分鐘至 1 小時, 包括收發比賽試卷時間
集合時間	於比賽開始前 15 分鐘集合, 遲到者將被取消比賽資格

第十屆 勵致研習 數學盃

報名及查詢 ☎️ 📞

黃小姐 9162 3975

參賽通知

- 正式准考證將於 2026 年 11 月 27 日或之前一星期經 WhatsApp 發出, 如於上述日期之後仍未收到, 請立即向本會查詢。
- 凡遲於 2026 年 12 月 4 日才提出未收到准考證, 恕不受理。

比賽安排

- 參賽學生須攜同准考證、附有學生相片的手冊或學業證明前往考試場地, 以供核實參賽資格。
- 除遇到特殊情況外, 參賽學生不能提早交試卷或離場。
- 參賽學生請帶備鉛筆及擦膠, 大會將不會提供任何應試文具。
- 參賽學生於比賽期間不得使用任何輔助計算工具。
- 所有比賽試卷均不會獲發還, 比賽結果以本會之最後決定為準。

獎項

- 冠、亞、季軍及殿軍(每級各 1 名), 可獲頒冠、亞、季軍及殿軍獎牌及證書。
- 「傑出學校大獎」: 同校參賽者之平均分數為最高者可獲「傑出學校大獎」獎盃。
- 「最踴躍參與學校獎」: 最多學生參賽的學校可獲「最踴躍參與學校獎」獎盃。

備註及聲明:

- 每名學生的資料須小心填寫。遞交申請表格後, 學生資料不能更改。
- 報名後, 聯絡老師會收到印有各學生姓名准考證。學生須憑准考證、附有學生相片的手冊或學業證明到場參加比賽。
- 比賽結果將於 1 月下旬於 HKMIA 網頁公布。得獎者獎狀會於比賽結果公布後 1 個月寄到所屬學校。
- 就一切相關事宜本會保留最終之決策權。
- 如有任何查詢, 致電/WhatsApp 9162 3975 與黃小姐聯絡。
- 如遇上其他因素而未能如期舉辦是次比賽, 本會將另行安排, 詳情容後公布。
- 本會擁有活動期間所拍攝之學生照片或影片之擁有權。



第十屆勵致研習數學盃 全港小學數學比賽 2026

Competition Guideline

- Competition Format:** Written (with both Chinese and English version)
- Competition Content:** 70% fundamental mathematics, 30% Mathematical Olympiad
- Competition Date:** 13th December 2026 (Sunday)
- Competition Venue:** AMO - Unit 824-825, 8/F, Middle Block, Star House, 3 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui KLN, Hong Kong
- Competition Time:** 9:00 a.m. - 1:00 p.m.
(Time allowed is about 45 minutes to 1 hour, including time for distribution and collection of the papers)
- Report Time:** Students must report their attendance before 15 minutes of the competition time or they will be disqualified.

The 10th Logic Tutorial Mathematics Cup

Registration & Enquiry ☎️ 📱 :

Miss Wong 9162 3975

Entry Notice:

- The official admission forms will be issued via WhatsApp on or before 27 November 2026. If you do not receive your admission forms after this date, please contact us immediately.
- We will not accept any request related to not receiving the official admission forms after 4 December 2026.

Competition Arrangement:

- Students should bring along their admission forms, handbooks or academic certificates with their photographs to the competition venue.
- Participants cannot hand in the paper or leave the venue early, except for any special circumstance.
- No stationery will be provided. Students should prepare pencils and rubbers.
- Participants cannot use any calculation aiding tools during the competition.
- All competition papers will not be returned. The decision of final results will be solely made by HKMIA.

Assessment Guideline and Award

- A medal and certificate will be awarded to the Champion, 1st runner-up, 2nd runner-up, 3rd runner-up and 4th runner-up (1 in each form).
- "Outstanding Award", the school with the highest average score of the students will receive the Outstanding School Award trophy.
- "Most Actively Participating School Award", the school with the highest number of students participating will be awarded the "Most Actively Participating School Award" trophy.

Remarks and Statements:

- The information of each student must be filled in carefully. After submitting the registration forms, the student information cannot be changed.
- After registration, the contact teacher will receive admission forms printed with each student's name. Students are required to join the competition with their admission forms, handbooks or academic certificates with their photographs.
- The results of the competition will be announced on the HKMIA website in late January. Award certificates will be mailed to their schools one month after the announcement of the competition results.
- HKMIA reserves the right to make final decisions on all related matters.
- For any enquiries, please contact Miss Wong at 9162 3975 (by phone or via WhatsApp).
- If the competition cannot be held as scheduled due to other reasons, HKMIA will make alternative arrangements and the details will be announced later.
- HKMIA has the right to take photos or videos of the students during the event.